
KEVÄTKOKOUS

PERÄKORVEN ELÄVÄN MUSIIKIN YHDISTYS PELMU r.y.

Aika: 20.03.2010 klo 16:00 – 17:00

Paikka: Perttulan nuorisoseurantalo Rientola

Läsnä: Päivi Saarijärvi, Tero Arteli, Mikko Pikarinen, Teemu Koistinen, Jussi Liimatta, Tarmo 
Adamsson, Kari Ollikainen, Saku Solin, Jaakko Arteli, Jan-Erik Kari, Johannes Niemi, Jarmo Pitkänen, 
Eero Laigren, Joni Bäcklund, Markku Taipale, Juha Aalto ja Juha Laine. (liite 1)

1§  Tero Arteli avasi kokouksen  16:18

2§ Puheenjohtajaksi valittiin Tero Arteli , sihteeriksi valittiin Päivi Saarijärvi , pöytäkirjantarkastajiksi  
valittiin Saku Solin ja Jaakko Arteli, jotka toimivat myös ääntenlaskijana tarvittaessa.

3§ Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Kokouskutsu  on lähetetty jäsenille  ajoissa 
sähköpostilla ja ollut muistutuksena  viikko sitten  seuratoimintapalstalla  Nurmijärven sanomissa.

4§ Hyväksyttiin työjärjestys (liite 2)

5§ Rahastonhoitaja Joni Bäcklund esitteli tilinpäätöksen ja toimintakertomuksen, ja tilintarkastaja Jussi  
Liimatta kertoi että tilit on tarkistettu ja allekirjoitettu. (liite 3)

6§ Esitettiin hallituksen ja muiden vastuuvelvollisten vastuuvapautta. Kokous myönsi vastuuvapauden.

7§ Muut asiat:
– Perustamisvuodeksi valittu hallitus jatkaa vuoden 2010 loppuun.
– Päivi Saarijärvi esitteli vuoden 2010 toimintasuunnitelman (liite 4)
– Jäsenet ehdottivat että järjestetään kevään/kesän aikana (kuivalla kelillä!)  miksaus ym 

äänentoistolaitteiden käyttökursseja. Ehdotus sai kannatusta ja sovittiin että kursseja 
järjestetään tarpeen mukaan

– Kysyttiin monitoritilannetta. - Rahastonhoitaja totesi että niitä on 10 uutta, lisäksi on 
käytössä myös uusi Lavamikseri

– Joni Bäcklund esitteli tulo- ja menoarvion vuodelle 2010 (liite 5)
– Keskusteltiin vuokraustoiminnasta ja sen tuotoista. Esim  PA-kalustoa sekä miksaajaa on 

kysytty vuokralle kesällä 2010. Perushinnastohan löytyy yhdistyksen sivustolta, suuret 
tarjouspyynnöt käsittelee ja päättää yhdistyksen hallitus

– Keskusteltiin liittymis- ja jäsenmaksujen suuruudesta. Päätettiin jatkaa samalla 10 eurolla  
tämän vuoden, ja katsotaan syyskokouksessa korotetaanko vuodelle 2011. Samassa 
yhteydessä keskusteltiin mahdollisesta lisämaksusta harjoitustiloja käyttäville jäsenille.  
Asiaan palataan syyskokouksessa

– Esitettiin Pelmuutuksen pelastussuunnitelma jäsenille 



8§ Pj Tero Arteli  päätti kokouksen 16:55.

Perttulassa 20.03.2010

___________________________________      ____________________________________
Pj Tero Arteli      siht Päivi Saarijärvi

Olemme tarkastaneet tämän kokouspöytäkirjan ja todenneet sen kokousta vastaavaksi.

___________________________________    _____________________________________
Saku Solin     Jaakko Arteli
pöytäkirjantarkastaja     pöytäkirjantarkastaja


